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Svært mykje fisk i elva. 20.06.2020

Fiskeinteresserte fortel at det står svært mykje fisk i Uskedalselva.  Ein beskreiv det som om at det var
så mykje fisk at han kunne gå tørrskodd over elva.  Mange ventar no på at fisket skal komma i gang, og
uskedalen.no får stadig henvendelsar både frå tilreisande og fastbuande som etterlyser informasjon frå
elveeigarlaget på nettsida.  Nokre er krasse i tonen!
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